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Z A P I S N I K 
 
6. seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v petek 12.09.2003 ob 
17.uri  v brunarici  MOL v Iškem Vintgarju, Iška 22, Ig. 
 
6.sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 26. člena Pravil Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne 
občine Ljubljana sklical in vodil Jože Kernc, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine 
Ljubljana. 
 
Na začetku seje je predsedujoči  ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 10 članov, kar 
pomeni, da je  bil svet sklepčen in je  lahko pričel z delom. 
 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Barbara Derenda, Pavel Dolinar, Jože Kernc, Leila  Kozinc, Albin Marolt, 
dr. Stane  Pejovnik, Robert Praprotnik,  Metodij Rigler,  Anton Zaletelj, Jože Zrnec. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: mag.Drago Balent, Dušan Bandelj, dr. Bojana Beović, 
Bojana Mirnik, Vasko Jovanovski 
 
OSTALI NAVZOČI:  Ida Meglič, Helena Židanek – obe strokovni sodelavki Oddelka za lokalno 
samoupravo, MU, MOL. 
 
Seja se zaradi spremembe lokacije ni snemala. 
 
Predsedujoči je pozdravil prisotne in v razpravo dal  predlog dnevnega reda. 
 
Pavel Dolinar je predlagal, da pod drugo točko dnevnega reda obravnava tudi  poročilo  Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  Prisotni so se strinjali. 
 
Dr. Stane Pejovnik je predlagal, da se pod prvo točko dnevnega reda potrdi tudi zapisnik 
korespondenčne seje.  Prisotni so se strinjali. 
 
Ker prisotni niso imeli  drugih pripomb na predlog dnevnega reda,  je predsedujoči dal na glasovanje 
naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 
 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 5.seje sveta Četrtne skupnosti  Rudnik in zapisnika    
    1.korespondenčne seje 
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2. Poročila predsednika sveta, komisije, odborov in sosveta 
3. Poraba finančnih sredstev za leto 2003 
4. Oblikovanje finančnih načrtov za leti 2004 in 2005 
5. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik  
6. Razno 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov 
PROTI: / 
VZDRŽANIH: / 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 
 

AD 1. 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 5. SEJE 
 SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK MOL 

IN 1. KORESPONDENČNE SEJE 
 
Gradivo (zapisnik 5.redne seje) so prisotni dobili skupaj s sklicem seje, zapisnik korespondenčne seje 
pa pred pričetkom seje. 
 
V razpravi  je Pavel Dolinar  predlagal, da se pri sklepu 5/5, doda »vzdržane« člane. 
Prisotni so se strinjali. 
V nadaljevanju je potekala razprava o projektu Jakobove poti,  v zvezi katerim je  prišlo do ponovnega 
usklajevanja mnenj. Prisotni so se dogovorili, da se zapisnik  v delu razprave o projektu Jakobove poti 
dopolni, kot sledi: 
» do prve jesenske seje se pripravi dopolnitev projekta Jakobove poti, tako, da bo vseboval osnovne 
postavke za izvedbo projekta« 
Metodij Rigler in dr. Stane Pejovnik sta se  v zvezi z razpravo o »pilotskem« projektu Jakobove 
poti, zadolžila, da pripravi vzorec  projekta, ki bo v pomoč za vse nadaljnje projekte. 
Albin Marolt je predlagal, da se pri vseh sklepih  5.seje in v bodoče, v zvezi z glasovanjem, zapiše tudi 
glasove  vzdržanih  in proti. 
 
Ker drugih predlogov ni bilo, je predsedujoči dal na glasovanje sledeč PREDLOG  SKLEPA ŠT.1/6: 
Zapisnik 5.redne seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik MOL  se  sprejme z naslednjo 
dopolnitvijo: 
Razpravo o predlogih porabe proračunskih sredstev, se  dopolni s sledečim tekstom: 
» Metodij Rigler  se zadolži, da do prve jesenske seje pripravi   dopolnitev  projekta  Jakobove 
poti, tako, da bo vseboval osnovne postavke za izvedbo projekta.« 
 
Prav tako se zapisnik popravi tako, da se pri vseh sklepih navede tudi glasove proti in vzdržane. 
 
Navzočih  je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov 
PROTI: / 
VZDRŽANIH:/ 
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Sklep 1/6 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 2 
POROČILO PREDSEDNIKA SVETA, KOMISIJE, ODBOROV IN SOSVETA 

 
A.) POROČILO KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA,VOLITVE IN IMENOVANJA  
 
Gradivo (poročilo) so člani sveta prejeli pred pričetkom seje. 
Predsedujoči je  zaradi odsotnosti predsednika komisije predal besedo članu komisije Pavlu Dolinarju, 
ki je svetu podal poročilo komisije  v zvezi s prenehanjem mandata članici sveta ge. Bojani Mirnik 
zaradi smrti. Poročilo je  priloga zapisnika. 
Predsedujoči je dal  na glasovanje sledeči PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA : 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, je ugotovil, da je ge. Bojani Mirnik 
zaradi smrti prenehal mandat v Svetu Četrtne skupnosti Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Ugotovitveni sklep je bil sprejet. 
 
Prisotni so se po glasovanju dogovorili, da se zakonskemu partnerju  pokojne ge. Bojane Mirnik, v 
imenu Sveta ČS Rudnik, pošlje sožalno pismo. 
 
B.) POROČILO PREDSEDNIKA SVETA 
 
Gradivo (poročilo) so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
V nadaljevanju je predsednik sveta podal poročilo, ki  je priloga zapisnika. Izpostavil je sestanek pri 
županji, kateri  je predal predloge za  izboljšanje delovanja sveta, vendar do sedaj še ni  odgovorila  oz. 
izrazila svojega mnenja k posameznim predlogom. 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje sledeč PREDLOG SKLEPA ŠT.2/6: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik podpira predloge predsednika sveta in od Županje MOL zahteva 
takojšnji odgovor. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 2/6 je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je predsedujoči še povedal, da se bodo vsi do sedaj in po mnenju Sveta ČS Rudnik 
pomembni  nerealizirani  sklepi  razdelili   glede na njihovo vsebino   na posamezne oddelke mestne 
uprave v obliki preglednice. Za izvedbo so zadolženi sodelavci lokalne samouprave MU, MOL. 
Realizacija sklepov oz. usklajevanje razlogov, ki onemogočajo njihovo izvedbo, se bo izvedla z 
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neposrednim stikom sodelavcev lokalne samouprave z ustreznimi sodelavci posameznih služb mestne 
uprave. V primeru, da bo dogovor neuspešen, je za nadaljnjo realizacijo oz. usklajevanje problematike, 
zadolžen predsednik  Sveta ČS Rudnik, o čemer ga sodelavci lokalne samouprave, obvestijo za vsak 
primer posebej. V primeru nerešljivih sporov, dokončni dogovor okoli posamezne problematike na 
prvem nivoju opravi predsednik Sveta Četrtne skupnosti Rudnik z načelniki oddelkov MU, MOL. V 
primeru neuspešnosti teh usklajevanj zahteva soočenje predsednika ČS, načelnika oddelka  
zadolženega za posamezen primer z arbitrom – Županjo MOL. 
 
C.) POROČILO  ODBORA ZA URBANIZEM, GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE,PROMET   
IN VARSTVO OKOLJA 
Gradivo (zapisnik) so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
Predsedujoči je predal besedo predsedniku odbora dr. Stanetu Pejovniku. 
Dr.Pejovnik je na kratko podal poročilo, ki je priloga zapisnika, in predlagal, da se glasuje skupaj za 
vse predloge sklepov iz zapisnika. Predlagal je, da je zapisnik odbora sestavni del zapisnika 6.redne 
seje. Prisotni so podprli navedeni  predlog. 
Predsedujoči je dal  na glasovanje sledeč PREDLOG SKLEPA ŠT.3/6: 
Člani sveta ČS Rudnik  potrjujejo zapisnik  Odbora za urbanizem ter  sprejemajo v njem 
navedene sklepe. 
  
Navzočih je bilo 10  članov sveta. 
ZA : 10 članov  
PROTI: / 
VZDRŽANIH: / 
 
Sklep 3/6 je bil sprejet. 
 
Dr. Pejovnik je prisotne še pozval, da mu čim hitreje podajo predloge za vključitev v proračun za leti 
2004 in 2005, ker je Osnutek Odloka o proračunu že v pripravi. 
Pavel Dolinar je želel, da ga  predsednik  Sosveta za varstvo in zaščito občanov, reševanje in civilno 
zaščito, povabi na sestanek, ko se obravnavala zadeva Rakovniške ulice, navedena v zapisniku  Odbora 
za urbanizem. 
 
D.) ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
 
Predsedujoči je v nadaljevanju predal besedo  članu družbenih dejavnosti  Jožetu Zrnecu, ki je prisotne 
povedal, da bo  predsednica odbora dr. Bojana Beović dalj časa službeno odsotna.  
Zaradi vseh nedokončanih aktivnosti odbora, je predsedujoči predlagal, da v vmesnem času za 
nemoteno delovanje odbora skrbi  član odbora Jože Zrnec. 
Prisotni so se strinjali. 
 
Dr. Pejovnik je  prisotne seznanil, da poteka reorganizacija Viških vrtcev, ki se bo  obravnavala na 
prihodnji seji Mestnega sveta, zato lahko še vedno podajo morebitne pripombe. 
Predlagal je še, da se sprejme sklep o vprašanju zagotovitve prostorov za devetletko v OŠ Oskarja 
Kovačiča. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/6: 
Od načelnice Oddelka za predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport  se zahteva pojasnilo, kdaj  
bodo zagotovljeni  prostori  za devetletko v Osnovni šoli Oskarja Kovačiča. 
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Navzočih je bilo 10 članov sveta  
ZA: 10 ČLANOV 
PROTI: / 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 4/6 je bil sprejet. 
 
Prisotni so se dogovorili, da se sklep št. 4/6 z dopisom  pošlje priporočeno s povratnico. 
 
E.) SOSVET ZA VARSTVO IN ZAŠČITO OBČANOV, REŠEVANJE IN CIVILNO ZAŠČITO 
Gradivo (zapis sestanka) so člani sveta prejeli pričetkom seje. 
V nadaljevanju je  Jože Zrnec predstavil  izvedene aktivnosti Sosveta za varstvo in zaščito občanov, 
reševanje in civilno zaščito. 
Podal je poročilo glede sestanka pri komandirju PP Ljubljana –Vič, zapis sestanka je priloga zapisnika. 
Dr.Pejovnik je  podal pobudo za ureditev križišča Galjevica-Jurčkova, ker je križišče zaradi parkiranih 
avtomobilov popolnoma nepregledno.  Jože Zrnec je povedal, da smo s PP Ljubljana-Vič  prejeli v 
vednost dopis naslovljen na   Oddelek za gospodarske javne službe in promet , MU, MOL  s pobudo za 
postavitev količkov v omenjenem križišču. 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/6: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL , podpira pobudo PP Ljubljana-Vič in od Oddelka za 
gospodarske javne službe, zahteva, da se zadeva uredi v  najkrajšem možnem času. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 5/6 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju je  Metodij Rigler podal pobudo (pisna pobuda je priloga zapisnika), v imenu krajanov 
ob ulici Galjevica,  za postavitev hitrostnih ovir pri uvozu v vrtec Galjevica.  
Predsedujoči je dal na glasovanje sledeč PREDLOG SKLEPA ŠT.6/6: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL podpira pobudo krajanov ob ulici Galjevica za postavitev  
hitrostnih ovir  pri uvozu  v vrtec Galjevica. 
 
Navzočih  je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov 
PROTI:/ 
VZDŽANIH:/ 
 
Sklep 6/6 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju predsedujoči dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.7/6: 
Zapis sestanka s komandirjem PP Ljubljana-Vič se potrdi. Člani sveta podpirajo stališča 
predstavnikov ČS Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov 
PROTI:/ 
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VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 7/6 je bil sprejet. 
 
Jože Kernc je po glasovanju prisotnim povedal, da na  policijski postaji razpolagajo z večjo količino 
gradiva za pripravo ankete. Predlagal je, da se  ne bi pripravljalo posebne ankete, temveč se za to 
nameni nekaj prostora v glasilu ČS Rudnik. 
Prisotni so se strinjali. 

 
AD/3 

PORABA FINANČNIH SREDSTEV ZA LETO 2003 
 
Predsedujoči je prisotne seznanil  z dosedanjimi napori za porabo že razporejenih finančnih sredstev in 
načini za izvedbo. 
Dr. Pejovnik  je predlagal, da se direktno z odredbo izvede izplačila  po sprejetih sklepih. 
Prisotni so se strinjali. 
V nadaljevanju je potekala razprava o porabi preostalih finančnih sredstev. Dr. Pejovnik je predlagal, 
da se svet seznani  vsemi predlogi članov sveta, ki so jih podali na korespondenčni seji. 
Helena Židanek je prebrala prispele predloge,  predlagatelji pa so podali dodatne obrazložitve. 
 
Prisotni so ugotovili, da  je še razpoložljiva sredstva  najboljše nameniti  naslednjim porabnikom: 
Vrtcem, šoli, glasbeni šoli in nogometnemu klubu. 
Dr.Pejovnik je predlagal, da  se ustanovi štiričlanska komisija v sestavi Kernc, Rigler, Pejovnik in 
Marolt,  ki bo med zgoraj navedene porabnike razdelila preostala sredstva, nato pa se njihov predlog 
potrdi na korespondenčni seji. 
Predlagani člani komisije so soglašali z imenovanjem. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje   PREDLOG SKLEPA ŠT.8/6: 
Za namen razporeditve preostalih finančnih sredstev ČS Rudnik za leto 2003, se ustanovi 
štiričlanska komisija, v katero se imenuje naslednje člane sveta: Jože Kernc, Metodij Rigler,  dr. 
Stane Pejovnik, Albin Marolt. Predsednik komisije je Albin Marolt. 
Predlog, ki ga bo oblikovala komisija na svojem sestanku, se potrdi na 2. korespondenčni seji 
Sveta ČS Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 10 članov. 
ZA: 10 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 8/6 je bil sprejet. 
 
in PREDLOG SKLEPA ŠT.:9/6 
 
Za vsa finančna sredstva, ki so bila že razporejena  s sklepi na 5.redni seji, se v obliki finančne 
pomoči,  z odredbo takoj izvede nakazilo na TR račune v sklepih navedenih ustanov in društev. 
Ustanovi ali društvu se pošlje dopis o nakazilu finančnih sredstev z opredelitvijo namena 
nakazila sredstev.  Komisija glede na posameznega upravičenca  oceni in odloči, da se namesto 
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finančnih sredstev lahko nabavi blago oz. plača storitev v enakem znesku. V primeru nabave 
blaga, se blago s primopredajnim zapisnikom odstopi  društvu ali ustanovi. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 9/6 je bil sprejet. 
 
 
 
 

AD/4 
OBLIKOVANJE FINANČNIH NAČRTOV ZA LETI 2004 IN 2005 

 
 
Prisotni so z gradivom prejeli tudi osnutka finančnih  načrtov za leti 2004 in 2005. Osnutek je bil 
pripravljen iz  večine predlogov  članov sveta, ki so jih podali na 1.korespondenčni seji  Sveta ČS 
Rudnik. 
Predsedujoči je predlagal, da se predlaga tudi dodatna sredstva v višini 800.000,00 SIT. 
 
Po  kratki razpravi, je predsedujoči dal na glasovanje sledeč PREDLOG SKLEPA ŠT.10/6: 
Komisiji,  ustanovljeni na tej seji,  za porabo finančnih sredstev za leto 2003, se razširi delovanje 
tudi za  dokončno oblikovanje predlogov  finančnih  načrtov za leti 2004 in 2005. 
Predloga finančnih načrtov se potrdita  na 2.korespondenčni seji. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 10/6 je bil sprejet. 
 
 
 
 
                                                                               AD 5. 

VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV 
SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
Vsa vprašanja, pobude in predloge so člani sveta že podali  pri prejšnjih točkah dnevnega reda. 
Pod to točko ni bilo dodatnih predlogov. 
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AD 6 
RAZNO 

 
Ker tudi pod zadnjo točko dnevnega reda ni bilo gradiva, je predsedujoči zaključil sejo ob 19.05.uri. 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek 
 
 
                                                                                   Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
                                                                                                Mestne občine Ljubljana 
                                                                                                       Jože Kernc, l.r.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Priloga: - zapisnik Odbora za urbanizem, gospodarske javne službe,  
                 promet in varstvo okolja ČS Rudnik, MOL 
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